
 
 
Referat fra Bestyrelsesmøde nr. 1 2024/25 den 29. februar kl. 19 i Glashuset. 
 
Deltagere: Formand Ole Andersen, Jens Hoffmann Olsen, Nadja Hoffmann Olsen,  
Anne Aalborg og suppleant Erna Lynge. 
Afbud: Susan Magnussen 
 
Dagsorden: 
1. Forslag til (evt. nødvendige) ændringer af denne forretningsorden og godkendelse 
heraf: 
Forretningsordenen blev godkendt og underskrevet af bestyrelsen. 
 
2. Valg af kasserer og sekretær: 
a) Jens Hoffmann Olsen blev valgt til kasserer. 
 b) Anne Aalborg blev valgt til sekretær. 
 
3. Meddelelser fra driftschefen, ejendomskontoret og formanden m.m.: 
a) Ingen meddelelser fra driftschef Michael Glenvad Andersen. 
b) Ingen meddelelser fra ejendomskontoret og serviceleder Gert Jensen. 
Vi har stillet spørgsmål om, hvad vi gør med nøgleboksen til glashuset, som ikke  
fungerer og ikke lever op til alle krav.  Det er håndværkernes nøgleboks, og vi afventer 
svar fra Michael. 
c) Ole Andersen bemærkede, at Fællesvirket (alle boliger i Egebjerggård minus Buen) 
ikke virker efter hensigten. 
Egestrædet foreslår, at Fællesvirket nedlægges (tilskud betales evt. tilbage); men  
Egebladet fortsætter i 2 år. 
 
4. Valg til diverse udvalg: 
a) Glashusudvalget: Susan Magnussen, Erna Lynge og Jens Hoffmann Olsen. 
b) Egestrædets hjemmeside: Jens Hoffmann Olsen 
c) Velkomst til nye beboere: Anne Aalborg og Unn Hove. 
 
5. Næste møder: 8. april 2024, 05.juni 2024, 14.august 2024.  
 
6. Evt.:  
Erna Lynge bemærkede at vi stadig har mange løse ender i forbindelse med renoveringen 
af vores beboerhus Glashuset. 
Vi søger et nyt låsesystem. 
Vi mangler elektriker til blandt andet opsætning af lamper, ordne 
oplukningsmuligheder af ovenlysvinduer m.m..  
Vi bliver nødt til at rykke på alt det el-arbejde, der mangler. 
Erna Lynge sender mail til Ejendomskontoret med mangler, og vi afventer svar på, 
hvordan vi kommer videre. 
 
Med venlig hilsen  
Bestyrelsen 


